
POGOVOR Z DJ-JEM

Večer v Akordu
Mladi pogosto tarnajo, da ni-

majo nobenega prostora, ka-
mor bi se lahko odšli zvečer
zabavat. Vseeno pa obstaja
kraj v grosupeljski občini, ki
mu uspeva vsak teden privabi-
ti veliko mladine, ne le iz bliž-
njih krajev, pač pa tudi iz
Ljubljane. To je diskoteka
Akord v Ivančni Gorici, blizu
železniške postaje.

Za vstopnino morajo odšteti
le 30 dinarjev, kar je v primer-
javi z ljubljanskimi diskoteka-
mi več kot pol ceneje. Tako jim
ostane še dovolj denarja za
kakšno kokalolo, še pogosteje
pa si naročajo pivo. Akord je
odprt vsak petek in soboto.
Najbolj je obiskan ob petkih,
saj se odpre že ob petih po-
poldne, tako da ga lahko obi-
skujejo tudi tisti, ki ne smejo
ponočevati. Zato naj vas ne
preseneti, če boste kdaj srečali
kakšnega desetletnega fantka,
ki se motovili po plesišču. Mla-
di se lahko na plesišču po mili
volji znorijo na glasbo, ki jo
vrti DJ Andrej Kokalj. Večina

ga pozna že iz diskotek Turist
in Valentino.

Komur ni do plesa, se lahko
posveti bilijardu, ki je v sosed-
nji sobi, ali pa se po stopnicah
vzpne na balkon, kjer lahko se-
di in se pogovarja, saj glasba
tukaj ni tako glasna. Če pa mu
je vroče ali ne more dihati zra-
ka, prepojenega s cigaretnim
dimom, se gre lahko prezračit
ven; toda le enkrat - verjetno
zaradi bližine dveh konku-
renčnih gostiln.

Kakšna glasba prevladuje,
nam je povedal DJ, s katerim
smo naredili krajši intervju.

Koliko časa delaš kot DJ?
Za DJ-ja sem registriran 10

let.
Kje si delal prej?
V Turistu sem delal.8 let,

v Valentinu eno leto, občasno
v Hipodromu, poleti sem delal
v Grosupljem, bil pa sem tudi
gost v Novem Sadu in Piranu.

Od kdaj vrtiš glasbo
v Ivančni Gorici in zakaj
tukaj?

V Akordu sem od novembra
prejšnjega leta. Tukaj pa de-
lam zato, ker je to moj rojstni
kraj in sem navezan nanj. Po-
leg tega pa hočem tudi te ljudi,
ki živijo oddaljeno od Ljublja-
ne, vpeljati v trenutna doga-
janja.

Kakšno glasbo najpogosteje
vrtiš? Kakšno pa poslušaš
sam?

Ko izbiram glasbo, gledam
predvsem na reakcije mladih
in potem vrtim tako, na katero
najbolj oživijo. Trenutno je to
haus. Včasih zavrtim tudi kak-
šen rock komad, ali pa jim pri-
voščim malo premora z mir-
nejšimi pesminii. Sam najraje
poslušam jazz in klasiko.

Se ukvarjaš še s 6im
drugim?

Sem kreator. Na moje ideje
za obleke v glavnem vplivajo
šestdeseta leta. Pripravljam pa
tudi modno revijo.

Mladi so očitno z izborom
glasbe zadovoljni, saj drugače
obisk ne bi bil tako velik.
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